
Oświadczenie złożone 

przez senatora Aleksandra Szweda 

na 6. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 lutego 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny, pracy i polityki społecznej Agnieszki Dziemianowicz-Bąk 

Szanowna Pani Minister! 

Właśnie mija 8 lat od wdrożenia przez rząd Prawa i Sprawiedliwości sztandarowego programu, bardzo 

ważnego z perspektywy polskich dzieci, polskich rodzin, czyli programu 500+. Wszedł on w życie 1 kwietnia 

2016 r. i decyzją jeszcze z poprzedniej kadencji w dniu 1 stycznia 2024 r. stał się programem 800+, bo kwota 

podniesiona została do 800 zł. 

Proszę o przekazanie informacji, ile łącznie otrzymały rodziny w Polsce do końca funkcjonowania 

programu jeszcze przed waloryzacją, czyli do końca grudnia 2023 r. Ile otrzymały rodziny w powiatach 

dzierżoniowskim, kłodzkim i ząbkowickim w województwie dolnośląskim w rozbiciu na powiaty i gminy? 

Czy pani resort będzie za utrzymaniem 800+ na wszystkie dzieci w przyszłości? 

Aleksander Szwed 


